

# اختبار ما قبل موعد اختبار كوفيد-19 (COVID-19)

إذا تقرر أن يخضع طفلك لإجراء أو دخول موقع من مواقع مستشفى Seattle Children's، سيحتاج إلى الخضوع لاختبار كوفيد-19 قبل الإجراء أو الدخول. إذا كان الاختبار مطلوباً، ستشرح لك هذه النشرة ما يمكنك توقعه.

## ماذا سيحدث تالياً:

سيتصل بك أحد أعضاء فريقنا لإجراء فرز عبر الهاتف لكوفيد-19، إذا كان الاختبار مطلوباً بعد الفرز عبر الهاتف، سنساعدك في التخطيط للخطوات التالية وسنحدد موعداً لاختبارك قبل الإجراء أو الدخول..

## لماذا يتم اختبار طفلي؟

يتم اختبار طفلك للمساعدة في الحد من انتشار كوفيد-19 في مجتمعنا ولحماية مرضانا وعائلاتنا والقوى العاملة لدينا من العدوى. لا يزال يتعين على بعض المرضى الخضوع لاختبار كوفيد-19. إذا كان الاختبار مطلوباً لطفلك، فقد يؤدي عدم القيام بذلك إلى إلغاء الجراحة أو تأجيلها.

## ماذا ينبغي علينا القيام به بعد خضوع طفلي للاختبار؟

ينبغي أن يبقى طفلك في المنزل قدر الإمكان وتفادي الاختلاط بالآخرين أو لمسهم. داوموا على غسل الأيدي بانتظام، لا سيما قبل لمس الوجه أو تناول الطعام أو بعد استخدام المراحيض. إذا زادت أعراض البرد أو الأنفلونزا لدى طفلك (مثل السعال أو الحمى أو ضيق النفس)، فاتصل بمقدم الرعاية الأولية الخاص بطفلك.

## كيف سنعرف نتائج الاختبار؟

إذا كان لديك حساب في MyChart، ستكون لديك إمكانية الوصول إلى نتائجك على MyChart. سنتصل بك قبل زيارتك المجدولة فقط إذا كانت نتيجة اختبار طفلك إيجابية، أي إذا كان مصاباً بكوفيد-19. سنعمل معك لتحديد ما إذا كانت هناك حاجة إلى تأجيل الموعد. أما إذا كانت نتائج الاختبار سلبية، فلن تتلقى اتصالاً منا ولكن يمكنك الاستفسار عن النتائج بنفسك عند زيارتك.

## بمَن أتصل إذا كانت لدي أسئلة؟

ينبغي توجيه أي أسئلة حول صحة طفلك إلى مقدم الرعاية الأولية الخاص بطفلك. يمكنك معرفة المزيد من المعلومات حول ما قام به مستشفى سياتل للأطفال للاستعداد لكوفيد-19 من خلال زيارة موقع المستشفى الإلكتروني على العنوان: [seattlechildrens.org](http://seattlechildrens.org)



## خدمات ترجمة فورية مجانية

- في المستشفى، اسأل ممرضتك.
- من خارج المستشفى، اتصل بخط الترجمة الفورية المجاني المخصص للعائلات: 1-866-583-1527 اخبِر المترجم الاسم أو رقم وصلة الهاتف الذي تحتاجه.

## لمعرفة المزيد

- اسأل مقدم الرعاية الصحية الخاص بطفلك
- [seattlechildrens.org](http://seattlechildrens.org)

يوفر مستشفى Seattle Children's خدمات ترجمة فورية للمرضى وأفراد العائلة والممثلين القانونيين الصم أو الذين يعانون من صعوبة في سماع وتكلم لغة غير اللغة الإنجليزية مجاناً. سيقوم مستشفى Seattle Children's بتوفير هذه المعلومات بصيغة بديلة عند الطلب. اتصل بمركز موارد الأسرة على الرقم 206-987-2201. تمت مراجعة هذه النشرة من قِبَل الطاقم الطبي في مستشفى Seattle Children's. إلا أن احتياجات طفلك فريدة. قبل التصرف على أساس هذه المعلومات أو الاعتماد عليها، يرجى التحدث إلى مقدم الرعاية الصحية الخاص بك حولها.

© Seattle Children's, Seattle, Washington. 2023 جميع الحقوق محفوظة.

تثقيف المريض والعائلة | الوفاية من العدوى



# Pre-appointment Testing for COVID-19

---

If your child is scheduled for a procedure or admission at a Seattle Children's location, they may need to be tested for COVID-19 before their procedure or admission. If testing is required, this handout explains what you can expect.

---

## What happens next:

A member of our team will call you to conduct a phone screening for COVID-19. If testing is required after the phone screening, we will help you plan next steps and schedule your test in time before your procedure or admission.

---

## Why is my child being tested?

To help limit the spread of COVID-19 in our community and to protect our patients, families, and workforce from infection, some patients are still required to be tested for COVID-19.

If the test is required for your child, failing to get tested may result in the surgery being cancelled or postponed.

---

## What should we do after my child is tested?

As much as possible, your child should stay home and avoid contact with others. Wash hands regularly and especially before touching your face, eating or after using the restroom.

If your child has increased symptoms of the cold or flu (like a cough, fever or shortness of breath), call your primary care provider.

---

## How will we find out the results of the test?

If you have a MyChart account, you will have access to your results in MyChart.

We will contact you before your scheduled visit only if your child tests positive for COVID-19. We will work with you to determine if the appointment will need to be postponed.

If the results are negative, you will not receive a call from us but are welcome to ask for the results at your visit.

---

## Who do I call if I have questions?

Questions about your child's health should be directed to your child's primary care provider.

You can find more information about what Seattle Children's has done to prepare for COVID-19 by visiting [seattlechildrens.org](https://seattlechildrens.org).

---

### To Learn More

- Ask your child's healthcare provider
- [seattlechildrens.org](https://seattlechildrens.org)

### Free Interpreter Services

- In the hospital, ask your nurse.
- From outside the hospital, call the toll-free Family Interpreting Line, 1-866-583-1527. Tell the interpreter the name or extension you need.



**Seattle Children's**  
HOSPITAL • RESEARCH • FOUNDATION

Seattle Children's offers free interpreter services for patients, family members and legal representatives who are deaf or hard of hearing or speak a language other than English. Seattle Children's will make this information available in alternate formats upon request. Call the Family Resource Center at 206-987-2201. This handout has been reviewed by clinical staff at Seattle Children's. However, your needs are unique. Before you act or rely upon this information, please talk with your healthcare provider.

© 2023 Seattle Children's, Seattle, Washington. All rights reserved.

4/23  
PE3603